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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 21. 

 

2023.gada 1.novembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājas - komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa, 

   - komitejas priekšsēdētājas vietniece Kristīne Hāze. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko,  

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs. 

Pašvaldības darbinieki –  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītāja Anna Leimane, galvenais arhitekts Aldis Mikanovskis; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa; 

PA “Ķekavas novada sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem izbūve 

Baldones pilsētā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

2. Par saistošo noteikumu “Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās un 

pašvaldības nodevu Ķekavas novadā” apstiprināšanu;  

3. Par grozījumu Ķekavas novada domes 21.06.2023. lēmumā Par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma  “Pie Bērzes upes”,  Daugmales pagastā, sadalei;  

4. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “Bērzenes upe-Bērzumnieki-pagasta robeža”, Ķekavas pagasts;  

5. INFORMATĪVS - par kanalizācijas risinājumiem;  

6. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Rīgas ielā 28, Ķekavā;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Apogi”, Pulkarnē, Ķekavas 

pagastā;  

8. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un  centrālās kanalizācijas nodrošināšanu;  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 13.septembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā;  
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10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 18.februāra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Silmētras”, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā;  

11. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 10.maija lēmumā Par detālplānojuma 

“Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu;  

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Skujenieku mežs”,  

Ķekavas pagastā, sadalei;  

13. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 19.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu 

izdošanu;  

14. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Govspēda” un “Jaundailes”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

15. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1” un “Ādiņas-3”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

16. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Griezes ielā 11, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

17. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 19.jūlija  lēmumā Par detālplānojuma 

“Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajos 

īpašumos Baložu iela 2 un Merķeļa ielā 12, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā;  

19. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 10.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Romanovski”, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā;  

20. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Barši”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

21. Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53, Baložos, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

22. PIEBALSOTAIS - Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā izstrādes 

uzsākšanu nekustamajā īpašumā Atmodas ielā 26  un Saktas ielā 3,  Ķekavā.  

 

 

Karina Putniņa atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Putniņa. Viņa piedāvā iekļaut darba kārtībā papildus jautājumu, par 

ko iesniegusi priekšlikumu. 

Variks informē, ka vakar bija sapulce Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijā 

(turpmāk – VARAM) par kanalizācijas sistēmām, un šodien ir diezgan daudz jautājumu par 

detālplānojumu grozījumiem, tāpēc viņš vēlētos pirms tam sniegt ziņojumu par vakardienas 

sapulcē lemto. 

Putniņa piekrīt un aicina Variku iesniegt priekšlikumu. 



 

 

Variks iesniedz priekšlikumu darba kārtības papildināšanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  Putniņa aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par detālā plānojuma grozījumu daļā izstrādes 

uzsākšanu nekustāmajā īpašumā Atmodas ielā 26 un saktas ielā 3, Ķekavā, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

2.priekšlikums no Valta Varika - 

Iekļaut darba kārtībā informatīvu jautājumu saistībā ar kanalizācijas risinājumiem. 

Izskatīt pirms DP grozījumu jautājumu bloka, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

Darba kārtību papildina atbilstoši priekšlikumiem un Putniņa aicina balsot par papildināto 

darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 1.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra 

senioriem izbūve Baldones pilsētā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un 

īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:50) 

Par jautājumu ziņo Anna Leimane – Centrālā finanšu un līgumu aģentūra ir izsludinājusi šādu 

projektu konkursu un pašvaldībai ir iespēja saņemt finansējumu ģimeniskai videi pietuvinātu 

senioru aprūpes centru izbūvei, atbilstoši tipveida projektam. Vienas ēkas izbūvei var saņemt 

1,273 miljoni euro un maksimāli pašvaldība var saņemt finansējumu trim ēkām. Iepriekš 



 

 

komitejas lēma, ka piemērotākā vieta šādam projektam ir Baldonē, Parka ielā 2, tādēļ 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts par projekta īstenošanu. Pašvaldībai no sava budžeta 

būtu jāsedz pievienotās vērtības nodoklis pilnā apmērā un tās izmaksas, kas pārsniegs pieejamo 

finansējumu. Lai projektu īstenotu pašvaldībām vispirms jāizstrādā piesaistes projekts un, 

pamatojoties uz to, varēs uzsākt būvdarbus. Projekta īstenošanas termiņš ir 2026.gada 

30.jūnijs. 2024.gadā paredzēta projektēšana un iepirkuma organizēšana būvdarbiem un tad 

aktīvā būvniecība notiktu 2025.gadā. Materiāliem pievienotās izmaksas ir provizoriskas, pie 

tipveida projekta pievienota kontroltāme, no kā redzams, ka izmaksas ir lielākas nekā fonda 

piešķirtais finansējums, kā rezultātā pašvaldībai šis projekts izmaksātu mazliet vairāk par trīs 

miljoniem euro.  

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums Leimane, Variks, Žilko, Barons, Andris Vītols, Hāze, 

Barons, Danovska, Pūriņa, Pozņaks, Putniņa, Līcis, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Žilko, Variks. 

Putniņa pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa  aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Jautājuma izskatīšanu virzīt uz Finanšu komiteju, veicot korekcijas lēmumprojektā, 

atbilstoši projektētajām izmaksām, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:27 līdz 10:35. 

Putniņa atsāk komitejas sēdi. 

 

 

 

2. Par saistošo noteikumu “Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās 

un pašvaldības nodevu Ķekavas novadā” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:34:30) 

Par jautājumu ziņo Aldis Mikanovskis – sagatavoti saistošie noteikumi par vizālās informācijas 

izvietošanu un pašvaldības nodevu. Šie saistošie noteikumi nav obligāti jāizdod, jo ir 

pašvaldības, kurās šādu noteikumu nav, ir pašvaldības, kurās ir saistošie noteikumi tikai par 

pašvaldības nodevu. Saistošos noteikumus jau pavisam nesen dome apstiprināja, bet tā kā 

stājies spēkā jaunais pašvaldību likums, tad tie bija jāpārskata. Principā paši saistošie 

noteikumi pēc būtības nav mainījušies, mainījies tikai tiesiskais pamatojums. Viņš skaidro, kas 

mainījies saistošajos noteikumos. 

Zvaigzne lūdz uz domes sēdi pievienot tikai vienu kartiņu, jo tās dublējas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par SN Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu 

Ķekavas novadā, apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Par grozījumu Ķekavas novada domes 21.06.2023. lēmumā Par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma  “Pie Bērzes upes”,  Daugmales 

pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:40:24) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis jautājums attiecas uz Rail Baltica projektu, lēmums 

jau ir pieņemts, bet tajā jāveic grozījumi, jo jāizdala paralēlais ceļš atsevišķā zemes vienībā. 

Šis bija viens no pirmajiem lēmumiem, kur visa Rail Baltica trasei nepieciešamā teritorija tika 

izdalīta vienā zemes vienībā, bet visos nākamajos lēmumos jau tiek izdalīta atsevišķos gabalos 

katrai vajadzībai nepieciešamā zeme. Tāpēc arī šajā lēmumā tiek veikti attiecīgi labojumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumu Ķekavas novada domes 21.06.2023. lēmumā Par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma  “Pie Bērzes upes”,  Daugmales 

pagastā, sadalei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no 

nekustamā īpašuma “Bērzenes upe-Bērzumnieki-pagasta robeža”, Ķekavas 

pagasts 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:43:19) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šis jautājums saistīts ar Rail Baltica dzelzceļa 

līnijas izveidi, šis lēmums attiecas uz pašvaldībai piederošu ceļu, no kura izdala zemi 

paralēlajiem ceļiem un pašai trasei.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no 

nekustamā īpašuma “Bērzenes upe-Bērzumnieki-pagasta robeža”, Ķekavas pagasts”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

5. INFORMATĪVI - par kanalizācijas risinājumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:46:00) 

Par jautājumu ziņo Valts Variks – viņš šo jautājumu vēlējies aktualizēt pirms sāk izskatīt virkni 

lēmuma projektu par veicamiem grozījumiem detālplānojumos. Šobrīd VARAM ir aktualizējies 

jautājums par notekūdeņu apsaimniekošanas aglomerācijām pašvaldībās, tai skaitā arī 

Ķekavas novadā. Ja līdz šim prakstiski aglomerācijas noteica tikai, lai varētu apgūt Eiropas 

fondu finansējumu, tad šobrīd uz šo jautājumu sāk skatīties no vides aizsardzības viedokļa. 

Šajos visos detālplānojumos, kuriem apstiprinās grozījumus, paredzēta centrālā vai lokālā 

kanalizācija. Aglomerācijas robežās atkarībā no cilvēku skaita, kas šai teritorijā dzīvos, tiek 

noteiktas nepieciešamās notekūdeņu attīrīšanas pakāpes, t.i. cik piesārņotu notekūdeni drīkstēs 

novadīt apkārtējā vidē. Tādēļ viņam ir jautājums, vai visos šajos detālplānojumu pārskatīšanas 

gadījumos ir tikuši izvērtēti kanalizācijas attīrīšanas nosacījumi, jo gan Eiropas savienības 

nosacījumi, gan Latvijas nosacījumi visu laiku tiek pārskatīti un kļūst aizvien stingrāki. Viņš 

pauž viedokli – ja pārskata detālplānojumu nosacījumus, tad vienlaicīgi jāpārskata arī šie 

kanalizācijas jautājumi. Tomēr vietās, kur iedzīvotāju skaits ir lielāks arī vides piesārņojums 

palielinās, tādēļ tur jānosaka lielākas attīrīšanas pakāpes. Viņš aicina katrā nākamajā 

jautājumā par detālplānojumu grozījumiem ziņot arī par šo aspektu, lai uz domes sēdi neaizietu 

nesagatavoti jautājumi. Ministrija ir izstrādājusi ieteikumus notekūdeņu apsaimniekošanas 

aglomerācijas robežu noteikšanai pašvaldībās. Ministrija atzina, ka Latvijas likumdošanā 

noteikumi par kanalizācijas attīrīšanu ir ļoti izkaisīti pa dažādiem likumiem un Ministru 

kabineta noteikumiem, tie ir nepārskatāmi, nav viena normatīva, kuru visi varētu pielietot, un 

tad viss būtu skaidrs. VARAM šis jautājums aktualizējies tieši pateicoties Ķekavas novada 



 

 

pašvaldības uzstājībai, jo visā Latvijā Ķekavas novada teritorijā ir lielākais detālplānojumu 

skaits, tādēļ mums šis jautājums ir ļoti aktuāls. Šobrīd notekūdeņu attīrīšanas pakāpi nosaka 

Ministru kabineta noteikumi, kuros cilvēku ekvivalentam līdz 200 šie rādītāji nemaz nav 

noteikti, un tā ir tā lielākā problēma. Viņš pauž viedokli, ka detālplānojumu darba uzdevumā 

būtu jāiekļauj norma, ka visās attīrīšanas ietaisēs vajadzētu paredzēt paraugu noņemšanas 

vietu, kas līdz šim netika uzsvērts, bet kas ir svarīgi, lai pašvaldībai, kuras funkcija ir šo 

kontrolēt, būtu iespēja paņemt paraugus.  Variks aicina ziņotājus katrā jautājumā ziņot arī par 

šo aspektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

6. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 28, Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:01:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojumu grozījumi saistīti ar jaunā teritorijas 

plānojuma stāšanos spēkā, tāpēc detālplānojumiem tiek aktualizēti funkcionālie zonējumi un 

atsauce uz jauno teritorijas plānojumu. Šis konkrētais detālplānojums ir Ķekavas centrā un 

grozījumi saistīti ar izmantošanas veidu klāsta paplašināšanu. Šajā detālplānojumā paredzēts 

pieslēgums centrālajiem tīkliem, tāpēc ar kanalizāciju problēmām nevajadzētu būt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Rīgas ielā 28, Ķekavā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 



 

 

7. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Apogi”, Pulkarnē, 

Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:03:57) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šis jautājums ir par darba uzdevuma aktualizāciju 

saistībā ar jauno teritorijas plānojumu. Īpašums atrodas Pulkarnē un detālplānojums tam 

savulaik uzsākts ar mērķi īpašumu sadalīt savrupmāju apbūvei. Attiecībā uz kanalizāciju, tad 

darba uzdevums paredz hermētiski noslēgtas tvertnes katrā atsevišķā zemes vienībā un šis 

punkts mainīts netiek. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Apogi”, Pulkarnē, Ķekavas 

pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

8. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  

centrālās ūdensapgādes un  centrālās kanalizācijas nodrošināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:09:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis jautājums ir par Celmiņu detālplānojumu, kurā 

paredzēta centralizēta ūdensapgādes un kanalizācijas sistēma. Diemžēl nekas no tā nav 

realizēts, tāpēc pēdējā laikā pašvaldība šo problēmu sāka risināt slēdzot individuālus 

administratīvos līgumus. Ja sākotnēji īpašnieki šiem noteikumiem piekrita, tad, mainoties 

īpašniekiem, jaunie vairs šiem noteikumiem nepiekrīt, tomēr mājas tiek būvētas, tāpēc, lai 

risinātu situāciju, tad sagatavots lēmuma projekts, kas paredz, ka šajā detālplānojumā 

centrālie tīkli aizstājami ar individuāliem risinājumiem, tai skaitā bioloģiskajām attīrīšanas 

ietaisēm, kurām tiek piemērotas Ministru kabineta noteikumos noteiktās minimālās prasības. 

Attiecībā uz urbumiem ūdens iegūšanai, tad, ja tas ir dziļāks par 20 metriem, jāievēro 

normatīvais regulējums. Pēc šodien lemtā, tiks papildināts darba uzdevums ar prasību 

nodrošināt attīrītā notekūdens parauga ņemšanas vietu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Zvaigzne. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Saistībā ar jaunu VARAM metodiku par kanalizācijas risinājumiem, tiešu Sūnupes 

tuvumu, meliorāciju  un vides jautājumu aktualizāciju, šobrīd katru detālplānojuma  

apbūves gabalu skatīt atsevišķi, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Karina 

Putniņa),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Putniņa pauž viedokli par savu balsojumu – viņa atturējās, jo ir pret jebkādu birokrātijas 

palielināšanu iedzīvotājiem, ja rezultāts jau iepriekš ir zināms. 

 

 

Tehnisku iemeslu dēļ Putniņa sēdes vadību nodod savai vietniecei Kristīnei Hāzei. 
 

 

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 13.septembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, 

Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:33:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojums atrodas Ķekavā pie putnu fabrikas un 

tas robežojas ar Ziemeļu ielu, detālplānojums paredzēja atklātu uzglabāšanu un slēgtu angāru 

gatavās produkcijas noliktavai, kas ir saistīts ar plastmasas pārstrādi. Tā kā stājies spēkā 

jaunais teritorijas plānojums, tad grozītas tiek atsauces uz to, detālplānojuma zonējums un 

apbūves noteikumi. Attiecībā uz kanalizāciju, tad paredzēts gan pieslēgums centrāliem tīkliem, 

gan lokālais risinājums, jo vienīgā vieta, kur varētu pieslēgties centrāliem tīkliem ir putnu 

fabrikā, tomēr viņi nav pakalpojuma sniedzēji, tāpēc pieslēgties varēs tikai tad, ja viņi varēs 

savstarpēji vienoties, tāpēc papildus paredzēti lokālie risinājumi, un tad darba uzdevumu līdz 

domes sēdei varētu papildināt ar nosacījumiem, ja tiks izmantota bioloģiskā attīrīšanas ietaise. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 13.septembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 



 

 

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 18.februāra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Silmētras”, Ķekavā, 

Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:38:23) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Ķekavas pilsētā pie autoceļa V6 un 

arī šajā gadījumā detālplānojumu aktualizē atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. 

Attiecībā uz kanalizāciju, tad detālplānojums paredz izsmeļamas hermētiskas tvertnes, kas arī 

mainīts netiek. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 18.februāra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Silmētras”, Ķekavā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

11. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 10.maija lēmumā Par 

detālplānojuma “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu 

izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:41:42) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šī detālplānojuma teritorija atrodas pie putnu fabrikas 

kūtīm Ķekavas pagasta teritorijā un detālplānojuma mērķis ir veidot auto daļu tirdzniecības 

vietu. Grozījumi paredz izteikt darba uzdevumu atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. 

Križanovskis lūdz pārtraukumu, lai varētu sameklēt sākotnējo lēmumu. 

 

Sēdē tehnisks pārtraukums no plkst. 11:45 līdz 11:50. 

Hāze atsāk komitejas sēdi. 

 

Križanovskis turpina ziņojumu – viņš pārtraukumā atradis lēmumu par detālplānojuma 

uzsākšanu. Kanalizācijai detālplānojumā paredzēts lokāls risinājums un tajā jau ietvertas 

prasības attīrītajam notekūdenim, ja tās ir bioloģiskās attīrīšanas ietaises. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 10.maija lēmumā Par 

detālplānojuma “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Skujenieku 

mežs”,  Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:53:26) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – pašvaldība saņēmusi izstrādātu zemes ierīcības 

projektu ar mērķi izdalīt zemi paralēlajam ceļam gar Ķekavas apvedceļu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Skujenieku mežs”,  

Ķekavas pagastā, sadalei”, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

13. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 19.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma 

atkārtotu izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:55:53) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šajā gadījumā pārskatīts iepriekš pieņemtais 

lēmums par detālplānojuma izstrādi saistībā ar jauno teritorijas plānojumu. Īpašums atrodas 

Krogsila teritorijā un to plānots sadalīt apbūvei. Kanalizācija paredzēta lokālā – hermētisks 

rezervuārs, tāpēc tas netiek mainīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 19.janvāra lēmumā Par 

detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu 

izdošanu”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

14. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Govspēda” un 

“Jaundailes”, Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:58:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šie grozījumi saistīti ar jauno teritorijas 

plānojumu, abi īpašumi ir blakus stāvoši un tie atrodas Krogsilā. Detālplānojuma darba 

uzdevums paredz hermētisku krājrezervāru katrā apbūves zemes gabalā, kas arī netiks mainīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Govspēda” un 

“Jaundailes”, Krogsilā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

15. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1” un 

“Ādiņas-3”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:02:32) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī nākamais jautājums aktualizēts saistībā ar jauno 

teritorijas plānojumu, īpašumi atrodas Katlakalna teritorijā un detālplānojuma darba 

uzdevums paredz pieslēgties centrālajiem kanalizācijas tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1” un “Ādiņas-3”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

16. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Griezes ielā 11, Rāmavā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:05:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šie grozījumi detālplānojumā paredz pielāgot to 

atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. Īpašums atrodas Rāmavā blakus Sanitex noliktavai 

pie Liepu alejas. Šajā gadījumā centrālie tīkli jau ir izbūvēti, bet grozījumi detālplānojumā 

saistīti ar būvlaides koriģēšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Griezes ielā 11, Rāmavā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 



 

 

17. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 19.jūlija  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes 

uzsākšanu nekustamajos īpašumos Baložu iela 2 un Merķeļa ielā 12, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:07:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šis jautājums aktualizēts saistībā ar jauno 

teritorijas plānojumu. Abi īpašumi ir blakus stāvoši pretī Maxima noliktavām pretējā pusē A7 

autoceļam, detālplānojums uzsākts ar mērķi sadalīt abus īpašumus dzīvojamo māju apbūvei un 

detālplānojuma darba uzdevums jau paredz pieslēgumu centralizētajiem kanalizācijas un 

ūdensapgādes tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 19.jūlija  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes uzsākšanu 

nekustamajos īpašumos Baložu iela 2 un Merķeļa ielā 12, Rāmavā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

 

 

 

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:09:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šis detālplānojums aktualizēts atbilstoši jaunajam 

teritorijas plānojumam. Detālplānojuma teritorija ieguļ starp autoceļu A7 un ceļu uz 

Valdlaučiem un darba uzdevums paredz pieslēgšanos centrālajiem ūdensapgādes un 

kanalizācijas tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā”, 

 

 



 

 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 

 

 

 

 

19. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 10.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Romanovski”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:13:34) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis ir nākamais jautājums, kurā aktualizēts 

detālplānojums atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. Īpašums atrodas Krustkalnos un 

arī šim detālplānojumam darba uzdevumā ir nosacījums pieslēgties centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 10.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Romanovski”, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 16. 

 

 

 

 

 

20. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā “Barši”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:16:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums Barši atrodas Krustkalnos tieši blakus jau 

realizētām četrstāvu daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām. Tā kā spēkā stājies jaunais teitorijas 

plānojums, tad šis lokālplānojums tiek uzsākts no jauna, tāpēc lēmuma pirmais punkts paredz 



 

 

atcelt iepriekš domes pieņemto lēmumu. Arī šajā lēmuma projektā ir izvirzīta obligāta prasība 

pieslēgties centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā “Barši”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 17. 

 

 

 

 

21. Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53, Baložos, nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:18:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – ir izstrādāta detālplānojuma redakcija un ar šo 

lēmumu tā tiks nodota publiskajai apspriešanai. Detālplānojuma teritorija atrodas Baložos 

Titurgas daļā netālu no plānotā bērnudārza. Detālplānojums paredz šos divus īpašumus sadalīt 

savrupmāju apbūvei. Jautājumu komiteja jau vienu reizi izskatīja, bet nevirzīja izskatīšanai 

domē, jo nebija sakārtots ceļu servitūta jautājums. Šobrīd tas ir izdarīts un detālplānojumu var 

nodot publiskajai apspriešanai. Darba uzdevums paredz teritorijas pieslēgumu centrālajiem 

tīkliem. Tā kā šis detālplānojums uzsākts vēl pirms jaunā teritorijas plānojuma spēkā stāšanās, 

tad tika piemērotas Baložu pilsētas teritorijas plānojuma prasības par minimālo zemes platību 

600 kv.m. lielumā un tas netiek mainīts, jo normatīvie akti to pieļauj. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53, Baložos, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 18. 



 

 

22. Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Atmodas ielā 26  un Saktas ielā 3,  Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:23:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis lēmums ir par detālplānojuma grozījumiem, kur 

daļa saistīta ar jauno teritorijas plānojumu un daļa ar īpašnieku vēlmēm. Detālplānojuma 

teritorijā ir trīs zemes vienības, no kurām divas ir apbūvētas un trešo paredzēts sadalīt paredzot 

dvīņu vai rindu māju apbūvi. Kanalizācijai un ūdensapgādei paredzēta obligāta pieslēgšanās 

centralizētajai sistēmai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Atmodas ielā 26  un Saktas ielā 3,  Ķekavā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 19. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.12:29 

 

Sēdes vadītājas: (1PARAKSTS)  Karina Putniņa 

                                    (2PARAKSTS)  Kristīne Hāze 

 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


